
 

Protokoll för styrelsemöte Fastighetsägare BID Möllevången & Fastighetsägare BID Sofielund  

2020-11-06 kl 9.15-10.45, gemensamt möte via Teams.  

Ledamöter Fastighetsägare Sofielund: Jan Svärd, ordf. Brf Cykeln, Anders Fransson, Lifra, Claes 
Blomqvist, Carlssons Europeiska, Anna Wiking, Fastighetsägarna Syd, Håkan Nebréus, Avebe/Stadex, 
Michael Carlsson, HSB Malmö, Roger Roswall, Heimstaden, Frida Carlsson, Brinova , Ali Atié, Sofia 
Byalag, Vesna Stancic, Brf Sevedsgården, Emma Cedermarker, MKB, Jonas Hamfors, Gamla Sofielunds 
Byalag, Gustaf Grapengiesser, Kvarteren Framåt, Johan Örneberg, Svenska Hus 

Ledamöter Fastighetsägare Möllevången: Jan Svärd, ordf., Anders Fransson, v ordf. Lifra, Michael 
Carlsson, HSB Malmö, Roger Roswall, Heimstaden, Emma Cedermarker, MKB, Evert Rydell, Victoria 
Park, Jonas Santonsson, Stena Fastigheter, Benny Bendzovski, Kungsleden, Zeljko Pavlovic, Willhem, 
Lars Östrell, Brf Kaninen, Sven Sturesson, Brf Stenbocken, Jesper Karyd, Karyds Fastigheter, Andreas 
Lundberg, Atrium Ljungberg, Agneta Stuhré, Sandbergs Fastigheter, Johan Örneberg, Svenska Hus 

 Adjungerade: Freddy Nilsson, kommunpolis, Tobias Bråhammar, kommunpolis, Tobias Nilsson, FGK, 
Thomas Bull, Trygghet o säkerhet, Susanne Käsper, SBK, Gunnar Blomé, Näringslivskontoret, Jennie 
Järvå Kulturförv. (BID Möllevången) 

Ej närvarande: se överstrukna. 

Formalia:  

1. Välkommen, Jan Svärd 
2. Närvaro, enligt upprop av namn och företag, se ovan 
3. Justeringspersoner, förslag, Sven Sturesson, Jan Svärd 

Beslut: Enl förslag 
4. Föregående protokoll, bifogas. Förslag att läggas till handlingarna 

Beslut: Enl förslag 
5. Nya medlemmar: Brf Drivan 5, Brf Glädjen, Brf Ängen, Brf Gillet samt som BID partner: 

Malmö Mediakanal 
Beslut: att godkänna rapporten 

Rapporter:  

6. Ekonomi; resultat- och balansrapporter bifogas. Förslag: att lägga rapporter till handlingarna 
Beslut: Rapporter läggs till handlingarna 

7. Polisen informerar 

Kort rapport om läget i våra områden. Fortfarande stora problem kring drogförsäljning inom 
Möllevången. Dock positiva signaler att S Sofielund nu på allvar diskuteras kring möjlighet att 
lyftas från särskilt utsatta listan. Information om ord på unga man i Sofielund, dock ej 
områdesrelaterat. Information om polisvolontärer och arbete inom Möllevången där bl a delar av 
vår trygghetscertifering för yttre miljö använts. Analysresultat kommer.  Uppgift lämnades om 
viss droghandel vid Idunsgatan. Ordningsvakter och framtida planering informerades och då att 
hela området ska vara §3 område. Möte planerat med kommunalråd kring ordningsvakter.  

 



8. Fastighetsägarenkät, uppföljning på tryggheten i områden,  

Uppmaning att besvara enkät som gått ut till 300 fastighetsägare. Kort information från Gustaf G, 
Kvarteren Framåt ang stora problem med grovsopor vid Rasmusgatan 28. Frågan tas vidare för 
att se om det går att lösa via patrull.  Även klotter och planteringar i urnor kan tas via patrull. 

9. Trygghetsbesiktning, 

 BRÅ ger svar inom kort på ansökan. Om ej går genom så kör vi en light version också kopplad till 
Mau,  

10. BID gata, Ängelholmsgatan 

Planering pågår, medel söks från bl a BRÅ 

11. BID Karta/App 

Arbetet fortskrider och är klart till december 

Beslut: punkt 7-11, att godkänna rapporter 

Diskussioner:  

12. Johannesplan 

Modell utarbetas som kan bli mall frö fler kvartesvisa insatser, modellen läggs i teams 

13. Elevråd och förskolor om närmiljö 

Analys, projektbeskrivning presenteras i januari. Material finns i Teams 

14. Konstuttryck olika platser 

Beskrivning av ev insatser Gullängen, Sevedsplan, och inom Möllevången 

15. Beslut 
16. Övrigt, nästa möte 
17. Avslutning 

Beslut att godkänna information kring punketerna 12-14 

Under punkten 15 beslöt styrelserna att godkänna arbetsutskottets förlag på förlängning av 
anställning verksamhetschef till september 2022 

Nästa möte i december ställs in pga rådande pandemi. Information sker digitalt. 

 

Justeras: 

 

Sven Sturesson   Jan Svärd 


